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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Réthely Miklós Miniszter Úrhoz :

Kérdésem a következ ő :
1. Az elmúlt napokban több beteg is megkeresett azzal a panasszal, hogy a „közgyógy lista”
szüntelen változásával (?) gyakran fordul elő az a helyzet, hogy egyes gyógyszereket ne m
tudnak kiváltani . Ennek oka a „fizetőssé válás”, amire nincsenek felkészülve, és csak a
patikában „derül ki”, hogy az eddig térítésmentesen megkapott gyógyszerért tetemes térítési
díjat kell fizetniük. Kérdésem, hogy 2011-ben hányszor változott a „közgyógy lista” mikor és
milyen gyógyszerek kerültek le róla fizet őssé válva, illetve a levelem/kérdésem beérkezésekor
melyek azok a gyógyszerek, melyek „közgyógyra” kaphatók? Teljes listát kérek szépen !

2. A fentiekkel összefüggésben, milyen orvosszakmai és financiális, finanszírozási változásoka t
tervez a Kormány, illetve a minisztérium a közgyógyellátás területén az elkövetkez ő hetekben ,
hónapokban, beleértve a koncepcionális elképzeléseket és az egyes gyógyszercsoportokra ,
gyógyszerkészítményekre vonatkozó konkrét lépéseket, melyek áttételesen vagy közvetlenül a
betegek terheit növelhetik, a „lista” változásával és az ezzel párhuzamos térítési díja k
emelkedésével?

Válaszát előre is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2011 . 04 . 04 .
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